
Blomstervænget
Referat af generalforsamling 

søndag den 29. juni 2014 kl. 10.

19 parceller var repræsenteret på generalforsamlingen, fordelt på følgende grundejere:

Blomstervej: 11, 13, 14
Krokusvej: 2, 5, 7, 8, 9, 10, 22
Tulipanvej: 2, 3, 3, 5, 6, 9, 14, 15, 20

Formanden bød velkommen, og vi sang Blomstervængets sang.

1. Valg af dirigent.
Per Madsen blev foreslået som dirigent og valgt. Dirigenten konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Formandens beretning.
Eksternt bilag.

Til debatten efter formandens beretning kom følgende bemærkninger:

Ellen Thyme Krokusvej 5: har andre grundejerforeninger erfaringer med hensyn til 
kloakering?
Bestyrelsen havde kendskab til en grundejerforenings erfaring.

John Christensen Tulipanvej 20: Efterspørger en afklaring i forhold til kloakering på 
Krokusvej.  Kunne etablering af fibernet være et ønske i grundejerforeningen?

Troels Nielsen Tulipanvej 3: Gjorde opmærksom på at en samlet entreprise på kloakering 
kan kræve at det sendes i udbud. 
Bestyrelsen undersøger.

Ellen Thyme Krokusvej 5: Der bør gælde særlige forhold for sommerhusområder som 
vores med hensyn til adgangsforhold til skraldespande.
Bestyrelsen tager problematikken op med kommunen.

3 Aflæggelse af regnskab 2012/2013.
Regnskab omdelt og kassereren gennemgik posterne. 
Endvidere blev der opfordret til at indbetale kontingent 400 kr. på net bank.



4. Valg af medlemmer til bestyrelsen
Poul Bjergved og Mette Winther var på valg.
Begge blev genvalgt

5. Valg af suppleanter.
Mogens Gyldenvang og Kim Winther blev genvalgt som suppleanter.

6. Valg af revisor.
Kurt Kristensen blev genvalgt som revisor.

7. Fastlæggelse af kontingent for det kommende år.
Kontingent for 2015/16 er uændret 400 kr.

8. Indkomne forslag.
Der var ikke fremsendt nogen forslag.

9. Eventuelt.
Skraldespandene på stranden er ikke sat op i år. Poul kunne fortælle at det skyldes en 
besparelse fra kommunen.

Vagn Christensen Krokusvej 8: Nogle grundejere overholder ikke regler vedr. beplantning. 
Efter en kort drøftelse af emnet opfordrede bestyrelsen til at man tager en dialog med sin 
nabo, så problemerne løses i fællesskab mellem de berørte parter.

Dirigenten takkede af, og mødet sluttede kl. 10.55

---------------------

Bestyrelsen holdt efterfølgende et kort bestyrelses møde, med nedenstående 
konstituering:

Formand: Poul Bjergved
Næstformand: Jens Lydolph Nielsen
Kasser: Peter Prüsse
Sekretær: Mette Winther
Medlem: Peter Fredløv Hansen


